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Geachte raads- en commissieleden, 
 
Waarover gaat deze brief? 
Deze brief gaat over de schriftelijke vragen die gesteld zijn door de fractie Burgerbelangen Dinkelland, met 
betrekking tot ontsluiting Othmar. 
 
Ons besluit 
In onze vergadering hebben wij besloten de schriftelijke vragen middels deze raadsbrief te beantwoorden. 
 
Toelichting 
Hieronder vindt u de beantwoording van de vragen. 
 
- Er is een nieuw inrit gemaakt op het eind van de Stadsweide richting de Alleeweg vanwaar je Othmar Bier 
kunt bereiken.In hoeverre is er rekening mee gehouden dat het Oldenzaalsvoetpad ligt wat in onze ogen te 
smal is voor grote vrachtauto’s? 
 
Gezien de opties die er zijn is de tijdelijke ontsluiting van het Commanderieplein met de verbinding 
Stadsweide-Oldenzaalsvoetpad de beste. Zolang de Commanderiestraat nog toegankelijk is wordt hiervan 
gebruik gemaakt en zodra het wegvak Oldenzaalsvoetpad gereed is wordt hiervan gebruik gemaakt voor de 
bevoorrading. Alleen wanneer het kruispunt eruit ligt zal bevoorrading vanaf de Stadsweide moeten 
plaatsvinden. 
 
- Vindt het College de combinatie te smalle weg en de vele toeristen die van hieruit het centrum inlopen te 
combineren? 
 
Het wegvak Oldenzaalsvoetpad vanaf de Stadsweide is weliswaar smal doch men heeft een volledig 
overzicht over alle verkeersdeelnemers. Bovendien is er geen alternatief voor bezoekers/gasten en 
bevoorrading (gedeeltelijk) om het Commanderieplein te bereiken wanneer het kruispunt eruit ligt. 
 
- In hoeverre wordt dit nieuw aangelegd inrit permanent of is dit een tijdelijke oplossing? 
 
Dit is een tijdelijke oplossing; zodra de werkzaamheden gereed zijn wordt deze hersteld zoals het was. 
 
- Waarom is er niet gekozen voor aanvoer via ‘de Schalm’? 
 
De Gasterij wordt nog steeds bevoorraad via De Schalm. De nieuwbouw van de 
Bierbrouwerij/Herberg/Bierspa kan niet anders bevoorraad worden dan via het Commanderieplein.  

 



 
Waarom deze raadsbrief? 
In artikel 169, tweede lid, van de Gemeentewet staat dat wij de raad alle inlichtingen verschaffen die de raad 
voor de uitoefening van zijn taak nodig heeft. Wij meenden er daarom goed aan te doen u van ons besluit op 
de hoogte te stellen. Wij stellen u voor deze raadsbrief voor kennisgeving aan te nemen. 
 
Heeft u nog vragen? 
Neem dan contact op met de raadsgriffier. Deze zal uw vragen aan ons college kenbaar maken. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Dinkelland, 

 
de secretaris 

 
 
Drs. C.H.A.A. Luttikhuis 

de burgemeester 
 

 
J.G.J. Joosten 


